
Vážený pane místostarosto Dušku, 

dne 27. května byl na zasedání kontrolního výboru projednáván bod týkající se reklamace díla 
„Rekonstrukce multifunkčního hřiště Hořejší nábřeží, včetně ledové plochy“. Na můj dotaz, zda na jaře 
proběhlo plánované testování původní technologie (tj. chladících trubek pod tartanem), jste uvedl, že 
k žádnému testování nedošlo a že původní technologie nebyla nijak zkoušena ani uvedena do 
provozu. 

Tímto Vás žádám o písemné potvrzení této informace. 

Děkuji. 

S pozdravem 

Monika Shaw Salajová 


